
Já si myslím, že hlavní věc v Accenture je 
kultura té společnosti. Je to tady perfektní, je 
tady výborná atmosféra, výborný tým a je to 
tady někdy ne až tak formální jako v jiných 
firmách. Mám úplně skvělého šéfa, který 
buduje tento seniorní tým, takže nám dal 
výbornou zodpovědnost a lidi, se kterými 
spolupracujeme je super. 

Být manažerem v Accenture je především o 
motivování, ale také o řízení a pomáhání těm 
juniornějším kolegům, aby vlastně mohla růst 
ta jejich kariéra. Aby se naučili technologie, aby 
se naučili ohledně toho consultingu a být 
prostě vždycky pro ně – pro ten tým. 

Accenture bych určitě doporučil každému, kdo 
má nějaké dlouhodobé zkušenosti speciálně z 
nějakých dalších větších firem, protože budete 
vidět hodně, jak je velký ten rozdíl mezi tou 
kulturou a jako kvalitou těch lidí ale také typem 
těch projektů, do kterých se tady ten člověk 
může dostat a které jsou hodně odlišné od 
toho, co se dělá někde jinde.

Tak děkuju a doufám, že se uvidíme v 
Accenture.
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Jiří: Dobrý den, mé jméno je Jiří a jsem 
manažerem v oddělení Salesforce v Accenture. 
Vrátil jsem se po 10 letech z Velké Británie, kde 
jsem pracoval v různých technologických 
společnostech a pracoval jsem jak u různých 
konzultačních společností, tak na různých 
technologických projektech víceméně po celé 
Evropě. 

Když jsem se vrátil do Čech, tak jsem hledal, 
kdo je tady nejlepší a Accenture byla jasná 
volba. 

Moje pozice v Accenture jsem manager v 
oddělení Salesforce, což jsem dělal nějakých 15 
roků a mám pod sebou tým úplně skvělých lidí, 
se kterýma spolupracujeme a mám také hlavně 
skvělého šéfa, kvůli kterému jsem sem 
nastoupil. 

Být manažerem v Accenture je především o 
práci s lidmi, pomáhat jim růst, rozvíjet jejich 
schopnosti jak technický, tak vlastně i ty 
konzultační, a tak a víceméně vlastně být tím 
jejich partnerem v té společnosti. 
Většinou to jsou projekty pro nějaké regulované 
společnosti ať to jsou finanční společnosti, nebo 
dejme tomu telekomunikaci nebo třeba 
farmaceutické společnosti a tak, ale je toho 
poměrně hodně a tady na této práci je zajímavý 
to, že to není jen v Česku, ale je to v celém 
regionu.
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